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Abstract (en)
To allow a plank for scaffolding in the form of an elongated hollow metal profile (1) to be subjected to high stresses, it is proposed that a closure
profile (17) is pushed into each of the front ends (12, 13), and that the holes (6, 7, 8, 9), serving for fastening to the scaffolding, are formed by flow
forming in such a way that the metal of the hollow metal profile (1) and of the closure profile (17) is fused together in the region of the to be formed
holes (6, 7, 8, 9) by flow forming into cylindrical bushes (28, 29). <IMAGE>

Abstract (de)
Um eine Bohle für Baugerüste in Form eines längsgezogenen Metallhohlprofils (1) hohen Beanspruchungen aussetzen zu können, wird
vorgeschlagen, daß in die Stirnenden (12, 13) je ein Verschlußprofil (17) eingeschoben wird, und daß die Löcher (6, 7, 8, 9), die zur Befestigung mit
dem Baugerüst dienen, durch Fließformen derart gebildet werden, daß das Metall des Metallhohlprofils (1) und des Verschlußprofils (17) im Bereich
der zu bildenden Löcher (6, 7, 8, 9) durch Fließformen zu zylindrischen Buchsen (28, 29) miteinander verschmolzen wird.
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